
NOTATKA
z posiedzenia Komisji Nauki, Edukacji i Sportu

Data posiedzenia: 23 czerwca 2010 r.

Nr posiedzenia: 86

Posiedzeniu przewodniczył: senator  Kazimierz Wiatr– przewodniczący komisji

Porządek posiedzenia: 1. Rozpatrzenie ustawy o nadaniu Pomorskiej Akademii Medycznej w Szczecinie
nazwy „Pomorski Uniwersytet Medyczny w Szczecinie” (druk senacki nr 895 ,
druki sejmowe nr 3019, 3056 ).

W posiedzeniu uczestniczyli: − senatorowie członkowie komisji: Józef Bergier, Ryszard Górecki, Andrzej
Misiołek, Antoni Piechniczek, Tadeusz Skorupa, Zbigniew Szaleniec, Kazimierz
Wiatr,

− zaproszeni goście:
− Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego:

− podsekretarz stanu Witold Jurek,
− Ministerstwo Zdrowia:

− sekretarz stanu Jakub Szulc,
− dyrektor Departamentu Nauki i Szkolnictwa Wyższego Roman

Danielewicz,
− Pomorska Akademia Medyczna:

− rektor Przemysław Nowacki,

− przedstawiciel Biura Legislacyjnego w Kancelarii Senatu: Jakub Zabielski.

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1 Ustawę przedstawił dyrektor Departamentu Nauki i Szkolnictwa Wyższego MNSW Roman

Danielewicz. Celem ustawy jest zmiana nazwy Pomorskiej Akademii Medycznej w Szczecinie.
Zmiana ta wynika z art. 18 ust. 1 ustawy – Prawo o szkolnictwie wyższym. Uczelnie, których
jednostki organizacyjne posiadają co najmniej sześć uprawnień do nadawania stopnia naukowego
doktora, w tym co najmniej cztery w zakresie nauk objętych profilem uczelni, mają możliwość
używania w swojej nazwie wyrazu „uniwersytet”.
Pomorska Akademia Medyczna w Szczecinie spełnia kryteria ustawowe do zmiany nazwy, posiada
siedem uprawnień do nadawania stopnia naukowego. Uczelnia ma cztery wydziały: lekarski, lekarsko-
stomatologiczny, nauk o zdrowiu oraz lekarsko-biotechnologiczny i medycyny laboratoryjnej. Obecny
na posiedzeniu rektor uczelni Przemysław Nowacki, dokonał prezentacji uczelni. Na uczelni kształci
się prawie 4300 studentów na dwunastu kierunkach, w tym 477 studentów anglojęzycznych. Zatrudnia
prawie 600 nauczycieli akademickich, w tym 97 profesorów, 1 docenta, 43 doktorów habilitowanych
oraz 267 doktorów. Uczelnia posiada dwa szpitale kliniczne, uczestniczy w projektach unijnych,
kładzie nacisk na badania, których wyniki zaowocują pracami w czasopismach o zasięgu
międzynarodowym. Potrzeba zmiany nazwy uczelni została poparta wolą jej senatu, wyrażoną w
uchwale z dnia 4 listopada  2009 r.
Przedstawiciel Biura Legislacyjnego nie miał uwag o charakterze legislacyjnym.
Senator Kazimierz Wiatr zgłosił wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek.
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony wniosek.
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Na sprawozdawcę komisji na posiedzenie Senatu wybrano senatora Andrzeja Misiołka.

Konkluzja: Komisja wnosi o przyjęcie ustawy bez poprawek (druk senacki nr 895).

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową.

Sporządzono w Biurze Prac Senackich


